

No. 2623. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF COUNTERFEITING CURRENCY, AND PROTOCOL. SIGNED AT GENEVA ON 20 APRIL 1929<sup>1</sup>

N° 2623. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA RÉPRESSION DU FAUX-MONNAYAGE, ET PROTOCOLE. SIGNÉS À GENÈVE LE 20 AVRIL 1929<sup>1</sup>

No. 4117. PROTOCOL RELATING TO MILITARY OBLIGATIONS IN CERTAIN CASES OF DOUBLE NATIONALITY. SIGNED AT THE HAGUE ON 12 APRIL 1930<sup>2</sup>

N° 4117. PROTOCOLE RELATIF AUX OBLIGATIONS MILITAIRES DANS CERTAINS CAS DE DOUBLE NATIONALITÉ. SIGNÉ À LA HAYE LE 12 AVRIL 1930<sup>2</sup>

#### SUCCESSION

*Notification received on:*

18 July 1969

MAURITIUS

#### SUCCESSION

*Notification reçue le:*

18 juillet 1969

MAURICE

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CXII, p. 371. For subsequent actions relating to this Convention published in the League of Nations, *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos 5 to 9 and for those published in the United Nations, *Treaty Series*, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4 and 6 to 8, as well as Annex C in volumes 604, 607, 652 and 670.

<sup>2</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CLXXVIII, p. 227; vol. CXCVI, p. 476, and vol. CC, p. 539; and United Nations, *Treaty Series*, vol. 307, p. 338; vol. 559, p. 396; vol. 569, p. 358; vol. 570, p. 356; vol. 575, p. 344, and vol. 592, p. 298.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CXII, p. 371. Pour les faits ultérieurs concernant cette Convention publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 5 à 9 et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir les références dans les Index cumulatifs nos 1 à 4 et 6 à 8, ainsi que l'Annexe C des volumes 604, 607, 652 et 670.

<sup>2</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CLXXVIII, p. 227; vol. CXCVI, p. 476 et vol. CC, p. 539; et Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 307, p. 338; vol. 559, p. 396; vol. 569, p. 358; vol. 570, p. 356; vol. 575, p. 344, et vol. 592, p. 298.